
persoonsvorm voltooid deelwoord infinitief bijvoeglijk gebruikt voltooid deelwoord 

tegenwoordige 

sterk 

Je schrijft het werkwoord zoals 

het in het woordenboek staat. 

Is het een sterk of zwak 

werkwoord? 

zwak 

Is het een sterk of zwak 

werkwoord? 

zwak sterk 

Zit de laatste letter van de 

stam in ’t kofschip? 

Je schrijft het woord volgens 

de gewone spellingregels. 

Je schrijft het woord zo kort 

mogelijk. 

ja nee 

Je schrijft het woord volgens 

de gewone spellingregels. 

Het voltooid deelwoord eindigt 

op d. 

Het voltooid deelwoord eindigt op 

t. 

Is het een sterk of zwak 

werkwoord? sterk 

zwak 

Je schrijft het woord volgens de 

gewone spellingregels. 

verleden 

In welke tijd staat het 

werkwoord? 

Zit de laatste letter van de 

stam in ’t kofschip? 

nee 

ja 

enkelvoud:   stam + te 

meervoud:   stam + ten 

enkelvoud:   stam + de 

meervoud:   stam + den 

ik:                   stam 

enkelvoud:   stam + t 

meervoud:   hele werkwoord 

sterke werkwoorden:  veranderen van klank in de verleden tijd 

zwakke werkwoorden:  behouden hun klank in de verleden tijd 

’t Kofschip 

t   k   f   s   ch   p 

De stam is het deel van het werkwoord dat altijd hetzelfde blijft. 

Je vindt de stam door ‘en’ van het werkwoord af te halen. 

stappenplan werkwoordspelling 


